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Přítomni: Jiří Vodička, Filip Kaštánek, Hana Lukešová, Tomáš Jurajda, Jan Čech, Zdeněk Moureček, 

Martin Homola 

Omluveni: 2 - Lenka Jelenová, Miloslav Kliment (přišel v 19:50) 

 

1. Zahájení 

Starosta Filip Kaštánek přivítal přítomné občany a zastupitele. Konstatoval, že je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zasedání zastupitelstva bylo 

řádně svoláno a vyhlášeno. 

 
 

2. Určení zapisovatele 

Starosta Filip Kaštánek určil zapisovatelkou paní Barboru Císařovou. 

 

3. Zvolení ověřovatelů 

Na ověřovatele byli navrženi zastupitelé Jiří Vodička a Jan Čech 

 

HLASOVÁNÍ: pro:  7   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

 

4. Schválení programu a přidání bodů k projednání 

Body k projednání přidané po vyvěšení programu. 

§ 94 

1. Právo předkládat návrhy k zařazení na pořad jednání připravovaného zasedání zastupitelstva 

obce mají jeho členové, rada obce a výbory. 

2. O zařazení návrhů přednesených v průběhu zasedání zastupitelstva obce na program jeho 

jednání rozhodne zastupitelstvo obce. 

Návrh usnesení č. 99 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

souhlasí se zařazením a projednáním témat: 
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13. Kalkulace vodného a stočného na rok 2020 

14. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene 

15. Likvidace obsahu odpadní jímky 

16. Termíny zasedání v roce 2020 

 

a přesunutím témat na pozice 17 až 20: 

 

17. Schválení rozpočtu ZŠ na rok 2020 

18. Schválení rozpočtu MŠ na rok 2020 

19. Schválení rozpočtu ML na rok 2020 

20. Rozpočtové opatření 

HLASOVÁNÍ: pro:  7   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 99 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

5. Schválení zápisu č. 11 

Schválení zápisu veřejného zasedání zastupitelstva č.  11  

 

HLASOVÁNÍ: pro:  7   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

 

6. Zpráva o činnosti, plnění přijatých usnesení 

 Přestavba školního areálu  

o Aktuálně všechny stavby běží podle plánu 

 Přestavba školního areálu – tělocvična 

o 25.10.2019 jsme uzavřeli smlouvu s SP Zlín na stavbu tělocvičny a zázemí 

o aktuálně všechny stavby běží podle plánu 

 Přestavba školního areálu – hřiště 

o Probíhá realizace 

o Pilířek el. zrealizován v místě projektované cesty z parkové úpravy zahrady ke sportovní 

ploše. 

o Pilířek nutno předělat na původně stanovené místo 

o Dokončena betonáž plochy hřiště 

o Probíhá pokládka zámkové dlažby 

o Probíhají práce na stavbě oplocení 
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 Vodovody a kanalizace 

o Probíhá projektování, bude dokončené k 30.6.2020 

o Připravujeme řešení dálkových odečtů spotřeby vody – spolupracujeme s krajským úřadem na 

možnosti čerpání dotace a přípravu pilotního projektu. 

 Ostatní 

o Oprava nádražní budovy 

o Starosta nejprve vyvrátil informace o zakoupení nádražní budovy městysem Liteň 

o SŽDC očekává informaci o využití objektu 

o Byl zprovozněn platební terminál na úřadu městyse a byla již provedena první platba s jeho 

využitím. 

 

Miloslav Kliment přišel na zasedání v 19:50. 

7. Zpracování PD na digitalizaci kina 

Městys Liteň připravuje podání žádosti o dotaci na digitalizaci svého kina. Pro podání žádosti musíme 

mít zpracovaný projekt digitalizace a rozpočet. Mimoto je to důležitý podklad pro nás samotné. 

 

Rozsah zpracování: DPS – dokumentace provedení stavby AV techniky a kinotechnologie. 

Nabídka byla zpracována na základě předchozích jednání p. Tourka zaslaných podkladů ve 

formátu .dwg a .jpg. 

 

Řešený prostor: 

Kinosál s promítací kabinou, AV technika a kinotechnologie 

- Kompletní technologie pro digitální projekci standardu DCI (server, projektor, plátno), 

- vícekanálové elektroakustické ozvučení sálu 7.1, 

- multifunkční audio, 

- lístkový systém, 

- scénická světla, 

- vybavení promítací kabiny. 

Rozsah zpracování projektu: Projektová dokumentace pro provedení stavby (DPS) (2x listinné paré, 1 

x digitálně) 

- zakreslení zařízení, včetně kabelových tras, v měřítku do stavebního půdorysu, 

- schémata zapojení, 

- požadavky na stavební připravenost k instalaci AV techniky, 

- požadavky na ostatní profese (silno a slaboproud), 

- technická zpráva, 

- výkaz výměr oceněný a neoceněný s technickými specifikacemi zařízení pro tendr. 

Cena projekčních prací profese AV technika 

DPS: 55 000,- Kč bez DPH 

 

Poznámka: 

Součástí nabízené dokumentace není projekt divadelní techniky (opona, maskovací výkryty, tahy atd). 
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Požadované podklady: aktuální stavební dokumentace ve formátu .dwg, (půdorysy, řezy), požární 

zpráva objektu 
 

Návrh usnesení č. 100 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí s objednáním a zpracováním projektové dokumentace pro digitalizaci kina v navrženém 

stupni a rozsahu v ceně 55.000,-Kč bez DPH u společnosti Design 4AVI, s.r.o. 

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka objednáním PD dle nabídky. 

HLASOVÁNÍ: pro:  7   

 proti:  0   

 zdržel se:  1 – Martin Homola   

Usnesení č. 100 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

8. Schválení Pracovního řádu 

Městys Liteň aktualizuje stávající pracovní řád. Řeší věci nad rámec Zákoníku práce (např. zdravotní 

volno známé také jako Sick days). 

Návrh usnesení č. 101 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje pracovní řád v předloženém znění. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 101 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

9. Schválení změny nájemní smlouvy - pekárna 

Zastupitelstvo schválilo usnesením č. 97/2019 ze dne 14.11.2019 pronájem nebytových prostor o 

výměře 33 m
2
 nacházejících se ve 2. nadzemním podlaží budovy č.p. 401, umístěné na pozemku p.č. 

228 v k.ú. Liteň. 

Nájemce si vyžádal změnu, která má ochránit jeho investici do pronajímaného prostoru. Navrhujeme, 

aby za předpokladu, kdy návratnost investice je cca 5 let, zaplatí ML při dřívější výpovědi než 5 let 

počáteční investici (max. 70 nebo až 100 000 Kč dle dohody podle faktur nebo smlouvy) sníženou o 

1/60 této částky za každý měsíc užívání. A dále jsou ve smlouvě uvedeny podmínky, které umožňují 
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vypovědět smlouvu bez tohoto závazku (neužívání prostor k účelu, za kterým byla smlouva uzavřena, 

porušování zákona apod.). 

Návrh usnesení č. 102 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje změnu smlouvy v předloženém znění a ve smyslu uvedeném v komentáři. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 102 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

10. Rozhodnutí o pořízení územního plánu 

Zastupitelstvo Městyse Liteň udělalo v roce 2019 průzkumy spojené s pořízením územního plánu a 

rozhodlo o zpracování územního plánu v roce 2020. K dokončení celého procesu musíme rozhodnout o 

pořizovateli UP. 

Návrh usnesení č. 103 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. rozhodlo o pořízení územního plánu. 

2. určuje a volí zastupitele pověřeného pořizováním územního plánu pana Filipa Kaštánka. 

3. zvolilo za pořizovatele Městský úřad Beroun, odbor územního plánování a regionálního rozvoje. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 103 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

11. Projednání auditu hospodaření v Základní škole F.J. Řezáče Liteň 

Paní ředitelka dodnes 12.12.2019 od 31.12.2018 neprovedla inventuru, o níž jsme ji žádali a je 

podmínkou uzavření předchozího účetního roku 2018 (do dnešního dne 12.12.2019 nemohla být 

uzávěrka za rok 2018 schválena zastupitelstvem). Inventuru účetní urgovala v termínu podání 

daňového přiznání k 31.3.2019, dále při kontrole v červnu 2019 a audit, který proběhnul v listopadu 

2019 konstatoval, že inventura stále nebyla provedena. Radnice potřebuje jako zřizovatel mít inventuru 

předanou do 31.1. příslušného roku, protože městys Liteň jako zřizovatel účtuje o majetku školy. Paní 

ředitelka sdělila, že škola nemá v roce 2018 žádnou změnu oproti roku 2017 (není pravda, škola 

nakupovala majetek). Paní ředitelka odmítla podepsat protokol o kontrole zřizovatele, neboť se 
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domnívá, že je vše v pořádku. Že si vedení školy myslí, že pochybení nejsou nijak závažná, dokládá i 

vyjádření paní ředitelky ke kontrole. Vyjádření je v příloze k podkladům tohoto projednávaného bodu. 

Audit (zpráva se také nachází v příloze) konstatoval mnoho nedostatků. Za nejzávažnější považujeme 

pozměnění účetnictví po uzávěrce a neodeslání rozvahy do státní pokladny (na naše urgence jsme 

dostali 2 verze Rozvahy, která byla upravena, aniž by změny prošly účetnictvím - audit eviduje 4 

různé verze účetních závěrek). Daňové přiznání bylo podáno 63 dny po termínu. Účetnictví jako 

takové bylo shledáno jako neprůkazné. 

Zřejmě nejzávažnější fakt je, že naše účetní paní ředitelku na nedostatky upozorňovaly už od počátku 

roku 2018 a nabízely jí pomoc při opravách. Paní ředitelka veškerou pomoc odmítla s tím, že má vše v 

pořádku. Další obzvlášť alarmující je skutečnost, že byly zcela špatně zaúčtovány dotace. Případné 

kontroly se zaměřují také na formální správnost účtování. Špatné zaúčtování může být důvodem pro 

odebrání dotace. Škole kvůli všem těmto pochybením nemohlo zastupitelstvo schválit uzávěrku v 

06/2018. Škola v rozporu se zákonem nezveřejňuje závěrky v obchodním rejstříku. Nadto je na konci 

roku manko v pokladně, kdy nesouhlasí výše hotovosti v pokladně s výší hotovosti v rozvaze a 

výsledovce. (nesouhlasily ani stavy bankovních účtů s rozvahou) Zároveň zůstávají na konci roku 

peníze na cestě bez řádného vysvětlení, proč se tak stalo (jediný možný důvod by mohl být, kdyby 

někdo poslal hotovost z pokladny například poštovní poukázkou z pošty do banky – což se však 

nestalo). 

 

Paní ředitelka si požádala o mimořádnou roční odměnu. Jako důvod uvádí kvalitní práci a vedení školy. 

Protože odměna svojí výší přesahuje finanční limit 50.000,-Kč, který může starosta Litně schválit sám 

o své vůli, obrátil se starosta na zastupitele, aby mu výši odměny schválili:   

Základní škola F. J. Řezáče, Liteň, okres Beroun 

Zaměstnanec: Mgr. Iveta Černá 

Funkce: ředitelka školy 

Pracoviště: ZŠ Liteň 

  
ODMĚNA 

 V  souladu se zákonem číslo 262/2006 Sb., zákoník práce, ustanovení   § 134 a § 224, ods. 2, pístm. 
a), b) 

Vám přiznávám 

 odměnu ve výši: 70 000   Kč 

Za práci spojenou se získáním dotací na zkvalitnění výuky a spojenou práci s monitorovacími 
zprávami pro EFS. Získání finančních prostředků na novou ICT techniku pro využití a zavádění 
nových vzdělávacích metod do vyučování. 

Organizace přípravných prací na zavedení „intercomu“(pro lepší bezpečnost žáků při odchodu a 
příchodu do školy a ŠD). Za stálé zvelebování školních prostor a zavádění polytechnické a pracovní 
činnosti do školy. Podílení se na třídění a svozu odpadu – sběr papíru. 
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Vytváření podmínek pro vzdělávání žáků a dobrých podmínek pro vzdělávání a práci všech 
zaměstnanců školy. Za spolupráci při kulturních akcích. 

V tomto bodě se nehlasovalo. Zastupitelé pouze vyjádřili nesouhlas s mimořádnou odměnou pro 

paní ředitelku s odkazem na potíže s účetnictvím a neschválenou uzávěrkou.  

12. Podání žádosti o dotaci na vybavení JSDH 

Využívání dotací v maximální míře je jednou z našich priorit. Jedná se o doplnění chybějící výstroje, 

nebo obnovu za již zastaralou. (přilby, obuv, rukavice, oděvy) 

Zpracování a podání žádosti zajistí velitel JSDH Liteň Jiří Hrách dle pravidel fondu. V součinnosti s 

hlavní účetní a starostou městyse Liteň. S nákupem částečné výstroje je v rozpočtu již počítáno. 

 

Finanční dopad na rozpočet: 

Požadovaná dotace od Středočeského kraje je maximálně 150 000Kč. Naše spoluúčast je minimálně 

5%, paragraf 5512, Požární ochrana, dobrovolná část. Další mimořádné finance z rozpočtu městyse 

Liteň není zapotřebí vyčlenit. 

Návrh usnesení č. 104 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. Schvaluje podání žádostí o dotaci na akci “Nákup osobních ochranných prostředků členů JSDH 

Liteň“ z Programu 2020 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze 

Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS a závazek spolufinancovat 

akci v minimální výši 5% z celkových uznatelných nákladů akce. 

2. V případě schválení žádosti pověřuje starostu městyse Liteň, pana Filipa Kaštánka podpisem 

smlouvy o přijetí dotace. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 104 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

13. Kalkulace vodného a stočného 2020 

Kalkulace na rok 2020 je uvedena v příloze 

 

Atributy vyšších nákladů v roce 2020: ceny chemikálií, energie, mzdy. Kompenzaci vyšších vstupních 

nákladů budeme realizovat zlepšeným výběrem Vodného a Stočného, respektive jeho efektivitou. 

Celkovou cenu navrhujeme ponechat pro rok 2020 u Vodného a Stočného na stejné úrovni jako v roce 

2019. 
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Bonusem bude změna DPH od 1.5.2020, tak jak je uvedeno dole v tabulce (v příloze). Jiné obce 

využily pro zvýšení svých příjmů pro zvýšení odvodu do fondu na obnovu infrastruktury.  Pro občany 

Litně dojde k reálnému snížení plateb za VaS o 4,-Kč/m
3
 s DPH. ML má ve fondu na obnovu 

infrastruktury 0,-Kč - rezervy se v minulosti netvořily. 

 

Finanční dopad na rozpočet - bez dopadu na rozpočet, návrh rozpočtu roku 2020 počítá s touto úpravou 

Návrh usnesení č. 105 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje Kalkulaci vodného a stočného pro rok 2020 v předloženém znění. 

2. určuje cenu vodného ve výši 31,-Kč bez DPH s platností od 1.1.2020. 

3. určuje cenu stočného ve výši 49,-Kč bez DPH s platností od 1.1.2020. 

4. určuje cenu za navážení odpadních vod na ČOV Liteň ve výši 39,-Kč bez DPH s platností od 

1.1.2020. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 105 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

14. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – ČEZ 

Jedná se o obnovu vedení nízkého napětí na parcele č. 727/30, viz. obrázek v příloze, jež je součástí 

smlouvy. 

Návrh usnesení č. 106 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí se zněním Smlouvy o zřízení věcného břemene - Obnova NN - mezi Městysem Liteň a 

ČEZ Distribuce a.s. zastoupená společností  ELEKTROŠTIKA, s.r.o.,   

č: IE-12-6008768/VB/003. 

2. Pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem této smlouvy. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 106 z 12-12-2019 bylo schváleno. 
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15. Likvidace obsahu odpadní jímky 

Nabídka č.1, 

Jaroslav Vojta: Celková cena bude upřesněna dle skutečně provedené práce, najetých km a množství 

odváženého odpadu. Celková cena bez DPH 100.430,-Kč 

 

Nabídka č.2, 

firma Lis: nabídka pouze na vodu 250,-Kč / m3. Odhadem se znalostí cen jsme provedli tuto úvahu:  

250,-Kč x 100m3 …. 25.000,-Kč bez DPH (není zde specifikovaná doprava, nevíme, jak daleko a kam 

se to bude vozit) – voda z jímek 

340,-Kč x 100m3 …. 34.000,-Kč bez DPH toto v nabídce není, nicméně to předpokládáme – kal – 

přijímá nejblíže Beroun cca 30km tam a zpět 

13 aut x 30 km x 35,-Kč/km …. 13.650,- bez DPH – odhadli jsme tuto cenu jako obvyklou (počítáme, 

že tam tento naklad bude 2x, protože např. Dobrichovice jsou v podobné vzdálenosti jako Beroun, 

Černošice jsou dál – zřejmě jinam vodu vyvézt nepůjde – k nám do ČOV to nejde) 

Celkem 86.300,- bez DPH, chybí ruční dočistění, které by mohlo byt podle jiné nabídky cca 6.500,- , 

což je 93.000,-Kč celkem. Také chybí časový harmonogram. 

 

Nabídka č.3, 

VaK Beroun: dodavatel dal po urgencích po telefonu nabídku: 

39,-Kč/m3 x 200m3 = 7.800,-Kč bez DPH 

400,-Kč manipulační poplatek x 18 výjezdů = 7.200,-Kč bez DPH 

40,-Kč/km x 30km = 1.200,-Kč x 18 výjezdů = 21.600,-Kč bez DPH 

2200,-Kč/h čištění = 2.200,-Kč 

40,-Kč/km x 30km = 1.200,-Kč 

__________________ 

celkem 40.000,-Kč bez DPH 

 

Finanční dopad na rozpočet: žádný, rozpočet počítá s náklady při rekonstrukci školy. 

Návrh usnesení č. 107 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

souhlasí s nabídkou č.3 a schvaluje objednání vyvezení obsahu jímek u společnosti VaK Beroun. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 107 z 12-12-2019 bylo schváleno. 
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16. Termíny zasedání 2020 

Návrh usnesení č. 108 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje kalendář a plán zasedání zastupitelstva pro rok 2020 

23.1.2020 

27.2.2020 

2.4.2020 

14.5.2020 

18.6.2020 

10.9.2020 

15.10.2020 

12.11.2020 

17.12.2020 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 108 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

17. Schválení rozpočtu ZŠ Liteň na rok 2020 

Návrh rozpočtu ZŠ Liteň je vyvěšen na úřední desce od 28.11.2019 do 6.1.2020 

Oproti návrhu byla částka snížena a to z důvodu každoročního nečerpání rozpočtu a kladného výsledku 

hospodaření ZŠ. Kladný HV je předpokládán i v letošním roce. 

Návrh usnesení č. 109 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje rozpočet Základní školy F. J. Řezáče na rok 2020 s úpravou v celkové výši 1.354.000,-Kč. 

Z toho: 

1.254.000,-Kč příspěvek na provozní náklady ZŠ – ve 12 měsíčních splátkách. 

100.000,-Kč příspěvek na nákup majetku a opravy. Čerpání finančních prostředků na nákup majetku a 

opravy je možný po schválení starostou městyse Liteň. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 109 z 12-12-2019 bylo schváleno. 
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18. Schválení rozpočtu MŠ Liteň na rok 2020 

Návrh rozpočtu MŠ Liteň je vyvěšen na úřední desce od 28.11.2019 do 6.1.2020. 

Oproti návrhu byla částka navýšena a to z důvodu nezahrnutí nákladů na GDPR. 

Návrh usnesení č. 110 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje rozpočet Mateřské školy Liteň, V Zámeckém parku 178, na rok 2020 s úpravou v celkové 

výši 543.000,- Kč. 

Z toho: 

462.000,-Kč příspěvek na provozní náklady MŠ – ve 12 měsíčních splátkách. 

81.000,-Kč příspěvek na nákup majetku a opravy. Čerpání finančních prostředků na nákup majetku a 

opravy je možný po schválení starostou městyse Liteň. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 110 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

19. Schválení rozpočtu městyse Liteň na rok 2020 

Návrh rozpočtu městyse Liteň je vyvěšen na úřední desce od 20.11.2019 do 13.12.2019. Schodek 

rozpočtu je dán finanční spoluúčastí městyse Liteň na stavbě školy a hřiště. 

Návrh usnesení č. 111 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje rozpočet městyse Liteň na rok 2020 v předloženém znění. Výše příjmů: 66 892 727,- Kč, 

výše výdajů: 82 351 468,- Kč. Rozpočet je schodkový. Schodek rozpočtu bude financován z přebytků 

minulých let. Závaznými ukazateli rozpočtu jsou paragrafy. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 111 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

 

20. Závěrečné rozpočtové opatření 

Na konci každého roku je třeba srovnat stavy jednotlivých položek, aby odpovídal rozpočtovaný stav 

se stavem skutečným. 



Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Městyse Liteň č.12/2019 

14 
 

Návrh usnesení č. 112 z 12-12-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

pověřuje starostu Filipa Kaštánka k odsouhlasení a podpisu závěrečného rozpočtového opatření za rok 

2019. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 112 z 12-12-2019 bylo schváleno. 

Zdeněk Moureček se omluvil a odešel ze zasedání ve 21:06. 

21. Diskuse 

 Tomáš Jurajda se zeptal na posun jednání o pozemku pod školkou se společností Stříbrný potok. 

Zopakoval dvě z možností, jejichž potenciální dokončení je nejpravděpodobnější a zvlášť zmínil 

možnost dvoupatrového uspořádání školky v objektu učiliště, kterou obec projednávala s 

architektem. 

o Starosta odpověděl, že není v časových možnostech se tomuto bodu věnovat v lednu a únoru 

2020. Vzhledem k probíhajícím pracím při stavbě školy, tělocvičny, hřiště, přípravě 

dokumentace a vyřizování stavebního povolení na opravu chodníků v Nádražní a Dlouhé, 

zpracování závěrečné zprávy k dotaci na rekonstrukci vodárny, přípravě projektové 

dokumentace na rozšíření vodovodu v Bělči, propojení vodovodů Leč a Liteň, stavbě kanalizace 

Běleč a Vlence a přípravě podání žádostí o dotaci na sběr komunálního odpadu a digitalizaci 

kina, zateplení společenského domu a opravy jeho střechy, podání žádosti o dotaci na opravu 

budovy radnice včetně jejího zateplení. Pan starosta souhlasil s tím, aby zastupitel Tomáš 

Jurajda oslovil zpracovatele projektu na školku ve Strakonicích a zjistil možnosti použití 

strakonického řešení v Litni (konkrétně 3 třídy v patrové školce). 

 Občan se zeptal na stav správního řízení ohledně cesty ve Vatinách 

o Starosta odpověděl, že věc řeší MěÚ Beroun 

 Občanka se zeptala na “projekt” čističky ve Vatinách, kde podle jejích slov má „být ČOV přímo 

naproti jejímu baráku“.  

o Starosta odpověděl, že územní plán byl schválen předchozími zastupitelstvy. Místo bylo 

územním plánem určeno jako „zastavitelné území technické vybavenosti“. Starosta také 

odpověděl, že současné zadání je na tlakovou kanalizaci a výtlak směrem do Litně do současné 

ČOV. Na opakovaný dotaz občanky starosta odpověděl, že o technickém řešení rozhoduje 

projektant.  

 Občanka se dále zeptala, zda starosta jednal s panem Martinem Homolou o možnosti výměny 

pozemků. 

o Starosta odpověděl, že ano, několikrát a bezvýsledně. Martin a František Homolovi dostali i 

písemnou nabídku, na níž neodpověděli.  
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 Občan Bělče se zeptal na detaily o cestě ve Vatinách, která je vedena po jeho pozemku. Dále zmínil 

možnost řešení v rámci pozemkových úprav. 

o Starosta odpověděl, že pozemkové úpravy se věci přímo netýkají 

 Tomáš Jurajda a občanka Leče požádali o posunutí značky začátek označení místní části Leč k 

můstku pod nádražím. 

o Starosta řekl, že o tuto úpravu požádá. 

 Občanka Leče se dále zeptala na plán zbudování jídelny v učilišti 

o Starosta okomentoval předchozí jednání a plány. 

 

 Ve 22:10 starosta Filip Kaštánek ukončil zasedání 

 

Zapsala: Barbora Císařová dne .......................... ........................................ 

Ověřovatelé: Jiří Vodička dne ......................... ........................................ 

 Jan Čech dne ......................... ........................................ 

Starosta: Filip Kaštánek dne ......................... ........................................ 

 

16.12.2019

16.12.2019

13.12.2019

17.12.2019
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